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Gemeenteraad van Bloemendaal 18 april 2019 

 

besluitenlijst 

 

Aanwezige raadsleden: de heer Heukels (Liberaal Bloemendaal), de heer Schell 

(PvdA), mevrouw Roos (Hart voor Bloemendaal), de heer Slewe (Hart voor 

Bloemendaal), de heer Bruggeman (CDA), de heer Burger (CDA), de heer van der 

Veldt (CDA), mevrouw Zoetmulder (VVD), de heer Harder (VVD), de heer Brussaard 

(VVD), mevrouw Kwaaitaal (VVD), mevrouw Meijer (VVD), de heer Doorn (VDB), de 

heer Faber (GroenLinks), de heer Kruijswijk (GroenLinks), mevrouw Van Vliet 

(GroenLinks), mevrouw Kuijs (D66), de heer Oude Weernink (D66) en mevrouw 

Voorham (D66). 

Aanwezige collegeleden: mevrouw de Roy van Zuidewijn, de heer Heijink en de 

heer Wijkhuisen 

Voorzitter: burgemeester Roest  

Griffie: mevrouw Witte 

 

1. Opening en welkom 

 

De voorzitter opent de vergadering en heet de aanwezigen welkom.  

 

2. Berichten van verhindering 

 

Er zijn geen berichten van verhindering. De heer Schell heeft aangegeven iets later 

aan te schuiven. 

 

3. Vaststellen van de agenda 

Los van de moties en amendementen die zijn meegenomen in het griffiebericht is er 

nog een motie binnengekomen, van meerdere partijen over 169 Gemeentewet. Ook 

VDB dient nog twee moties in, ook over 169 Gemeentewet. Deze worden 

opgenomen bij het agendapunt ´Moties vreemd aan de orde van de dag´. 

 

Na bespreking in het Presidium is er een Initiatiefvoorstel gemaakt over de 

aanschaf van vergaderapparatuur. Dit zal als laatste inhoudelijke agendapunt 

worden toegevoegd aan de agenda. In antwoord op de vraag van de voorzitter 

geeft de raad aan dat het als hamerstuk kan worden opgenomen. Het wordt 

geagendeerd als agendapunt 17. 
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De voorzitter geeft mee dat hij wederom voornemens is de vergadering strak voor 

te zitten. Als er sprake is van verlenging van de vergadering zal er conform de 

verordening spreektijd bijgeteld worden. In de verordening is ook opgenomen dat in 

het Vragenhalfuur binnen 2 minuten een vraag gesteld moet worden en dat er 

binnen 3 minuten door het College moet worden geantwoord. Vragen die niet 

binnen de 30 minuten van het Vragenhalfuur aan de orde komen, worden naar 

achteren geschoven. Een stemverklaring duurt maximaal 30 seconden.  

 

De heer Heukels heeft per mail al verzocht een punt toe te voegen aan de agenda: 

´de raad besluit: dat de extra raadsvergadering in zijn geheel openbaar zal zijn en 

dat het rapport van Integis dat alsdan besproken gaat worden vanaf dit moment 

van dit besluit ook openbaar is (hoofdelijke stemming)´. De in te dienen motie van 

de heer Doorn over dit onderwerp zal betrokken worden bij dit agendapunt. Uit de 

vissenkom wordt de naam van de heer Harder getrokken waarna de kring 

rechtsom gaat: 17 raadsleden stemmen voor (Harder, Zoetmulder, Brussaard, 

Meyer, Van Vliet, Kruijswijk, Faber, Kuijs, Oude Weernink, Voorham, Heukels, Roos, 

Slewe, Bruggeman, Burger, Van der Veldt, Kwaaitaal), 1 raadslid (Doorn) stemt 

tegen. Het wordt geagendeerd als agendapunt 16. 

 

4. Mededelingen 

 

In het Presidium is erover gesproken om de raadsvergadering van 23 mei te 

verschuiven naar 22 mei. Op 23 mei zijn er verkiezingen voor het Europese 

Parlement. Meerdere raadsleden zitten dan in een stembureau, het gemeentehuis is 

ook een stembureau. De raad neemt dit ter kennisgeving aan en accordeert. 

 

De burgemeester organiseert zoals bekend een extra raadsvergadering voor de 

behandeling van het rapport Integis. In het Presidium is in eerste instantie 24 april 

als optie neergelegd. Dat blijkt voor sommigen lastig. Om die reden wordt het 

maandag 6 mei. Dan zijn er normaal gesproken fractievergaderingen, raadsleden 

kunnen dan in principe aanwezig zijn. 

 

De burgemeester wijst op de mogelijkheid om vooraf per mail vragen te stellen aan 

Integis. Dat geldt ook voor vragen die de portefeuille van de burgemeester 

betreffen, gelieve ook deze vooraf schriftelijk te stellen. Dat kan via de griffie.  

 

De heer Schell schuift aan in de raadsvergadering. 

 

De burgemeester doet de mededeling dat het Openbaar Ministerie de aangifte van 

schending ambtsgeheim en privacy tegen de burgemeester seponeert. In antwoord 

op de vraag van de heer Kruijswijk geeft de burgemeester aan dat het Openbaar 

Ministerie adviseert deze persoonlijke brief niet te delen en dat hij dit advies 

opvolgt. 
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5. Vaststellen besluitenlijst raadsvergadering 14 maart 2019 

 

De besluitenlijst worden ongewijzigd vastgesteld. 

 

6. Lijst van toezeggingen van het College 

 

De vorige keer zijn TR55, 69, 76, 81, 85, 87 afgedaan. Deze gaan van de lijst af. 

 

Over TR79 (Park Brederode) is een brief verschenen: 2019004043. Is hiermee de 

toezegging afgedaan? Mevrouw Roos geeft aan dat dat wat haar betreft niet het 

geval is omdat het antwoord onbevredigend is. De wethouder heeft geen behoefte 

om te reageren. De voorzitter geeft aan het hierbij te laten. 

 

De voorzitter loopt de openstaande toezeggingen na: 

 

TR 80 (participatie bij structuurvisie): de voorzitter concludeert dat met welnemen 

van de raad deze toezegging is afgedaan.  

 

TR88 (tijdige facturering): de voorzitter geeft aan dat als de suggestie is 

meegenomen in het overleg, de toezegging is afgedaan. De voorzitter concludeert 

dat de toezegging hiermee kan worden afgedaan. 

 

7. Lijst ingekomen stukken aan de gemeenteraad  

 

De voorzitter wijst de raad nog eens op de afspraken. Verzoeken om een stuk te 
agenderen dienen te worden gemotiveerd. Minimaal 4 raadsleden moeten voor de 
agendering stemmen. 

De heer Harder geeft aan C50 (raadsvragen) te willen agenderen in de commissie 
en motiveert dit. De voorzitter concludeert dat daar voldoende steun voor is, de 
brief zal in Bestuur en Middelen aan de orde komen. 

De heer Faber geeft aan B8 (bedoelt C8, uitvoeringsprogramma duurzaamheid) te 
willen agenderen in de commissie Grondgebied en motiveert dit. De voorzitter 
concludeert dat daar voldoende steun voor is. 

De heer Slewe geeft aan A8 (Duinlust), A11 (afhandeling integriteitsmeldingen), B2 
(kap bomen), C48 (2019004043, Park Brederode) te willen agenderen en motiveert 
dit. In de commissie Grondgebied wordt A8 reeds geagendeerd. De voorzitter 
concludeert dat er voldoende steun is vanuit de raad voor A11, B2 en C48, deze 
brieven worden geagendeerd in de desbetreffende commissie. 

De brieven gaan richting agendacommissie voor de volgende vergadercyclus. 

8. Vragenhalfuur  
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Mevrouw Kwaaitaal stelt een aantal vragen over vaccinaties. Wethouder De Roy 

van Zuidewijn reageert en geeft aan dat de inentingsgraad in Bloemendaal relatief 

hoog is en noemt redenen waarom ouders niet inenten. Ook licht de wethouder toe 

welke acties worden ondernomen in dit opzicht. 

 

Hart voor Bloemendaal heeft vragen ingediend over de verkoop gymzaal 

Bennebroek, over collegeaantekeningen en over meldingen schending integriteit. 

Mevrouw Roos geeft aan deze in te trekken bij het Vragenhalfuur en ontvangt 

graag een schriftelijke reactie op de vragen. 

 

De heer Burger stelt een aantal vragen over de bouw van Vijverpark en Bijduinhof. 

Wethouder Heijink reageert en omschrijft de ontwikkelingen en ondernomen 

acties. 

 

9. Bestemmingsplan Dennenheuvel 
 

Het CDA dient een amendement in (kenmerk A, Corsanummer 2019003860) met 
als dictum: 
 

Besluit: 
Artikel 1.36 van de regels bij het Bestemmingsplan Dennenheuvel als volgt te 

wijzigen: 
Een stuk grond in gebruik bij een sociale onderneming die de grond gebruikt voor 
het verbouwen van planten, groenten en/ of fruit. 

Artikel 1.72 van de regels bij het Bestemmingsplan Dennenheuvel als volgt te 
wijzigen: 

Een sociale onderneming is een onderneming met een maatschappelijke missie. 
 

Amendement A wordt aangenomen met 16 stemmen voor (VVD, GrL, CDA, D66, 

PvdA, VDB) en 3 stemmen tegen (HvB, LB). 

 
Met inachtneming van aangenomen amendement A stemt de raad in met het 
voorstel met 16 stemmen voor (VVD, GrL, CDA, D66, PvdA, VDB) en 3 stemmen 
tegen (HvB, LB). 
 
10. Bestemmingsplan Brouwerskolkweg 2 

De raad stemt unaniem in met het voorstel. 

De heer Slewe verlaat de raadsvergadering. 

11. Afwijzen VVGB bouw stal en schuur landgoed Elswoutshoek 

De voorzitter wijst er op dat er een brief van de wethouder is gekomen met een 
toelichting op de gewijzigde Nota van beantwoording. 

De raad stemt in met het voorstel met 17 stemmen voor (VVD, GrL, CDA, D66, 
PvdA, LB, VDB) en 1 stem tegen (HvB). 
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De heer Slewe schuift weer aan in de raadsvergadering. 

12. Beleidsplan Sociaal Domein 

De raad stemt in met het voorstel met 17 stemmen voor (VVD, GrL, CDA, D66, 
PvdA, LB, VDB) en 2 stemmen tegen (HvB). 

13. Evaluatie minimabeleid 2017-2018: Meedoen 

De raad stemt in met het voorstel met 17 stemmen voor (VVD, GrL, CDA, D66, 
PvdA, LB, VDB) en 2 stemmen tegen (HvB). 

14. Outsourcing GRIT 

De raad stemt in met het voorstel met 16 stemmen voor (VVD, GrL, CDA, D66, 
PvdA, VDB) en 3 stemmen tegen (HvB, LB). 

15. Verlenen van eervol ontslag aan lid rekenkamercommissie 

De raad stemt unaniem in met het voorstel. 

De burgemeester geeft aan dat dinsdag afscheid is genomen. Er wordt een nieuwe 
vacature uitgezet. 

16. Openbaar maken rapport Integis 

VDB dient een motie in (kenmerk 1, Corsanummer 2019003861) met als dictum: 

Verzoekt de raad: 

De tussenrapportage Integis inzake Onderzoek Elswoutshoek vrij te geven, met 

uitzondering van privacygevoelige gegevens (conform de wet Algemene 
Verordening Gegevensbescherming) 

De burgemeester licht toe wat wel en niet wordt weggehaald conform de wet 
Algemene Verordening Gegevensbescherming. De heer Burger spreekt de 
verwachting uit dat het College bij de uitvoering van de motie de benodigde 
stappen zet om het rapport openbaar te krijgen.  

De heer Kruijswijk wijst er op dat met de opdrachtnemer Integis contact zou 
moeten worden opgenomen over het openbaarmaken van het rapport. De 
burgemeester zegt toe dit te zullen doen, hoewel Integis daar niet over gaat, is het 
wel netjes. De burgemeester verduidelijkt dat Integis het rapport onder 
vertrouwelijkheid aan de raad heeft doen toekomen met de suggestie het wel of 
niet openbaar bespreken van het rapport bij de raad neer te leggen. 

Motie 1 wordt unaniem aangenomen door de raad. 

17. Initiatiefvoorstel vergaderapparatuur 

Het initiatiefvoorstel (Corsanummer 2019003870) wordt unaniem aangenomen door 
de raad. 
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18. Moties vreemd aan de orde van de dag 

De voorzitter constateert dat er een meerderheid voor is om de moties apart van 
elkaar te behandelen. 

De heer Heukels dient een motie in (kenmerk 2, Corsanummer 2019003862) met 
als dictum: 

Verzoekt het college: 

bij elke vraag om stukken door een raadslid ex artikel 169 Gemeentewet, die 
stukken binnen de termijn van 30 dagen af te geven dan wel ter inzage leggen, met 
dien verstande dat als het college van mening is dat het openbaar belang in het 

geding is bij het openbaar maken, zij dit gemotiveerd doet en dan vervolgens tot 
afgifte dan wel inzage vertrekken, doet onder oplegging van geheimhouding ex art. 

25 Gem.wet. 

Motie 2 wordt verworpen met 16 stemmen tegen (VVD, GrL, CDA, D66, PvdA, VDB) 
en 3 stemmen voor (HvB, LB). 

De heer Slewe en mevrouw Roos verlaten de raadsvergadering. Zij lichten toe dat 
zij dat doen omdat ze geen spreektijd meer hebben en omdat de raad naar hun 
mening handelt in strijd met het Staatsrecht. 

VVD, CDA, GrL, D66, PvdA, VDB dienen een motie in (kenmerk 3, Corsanummer 
2019003863) met als dictum: 

Verzoekt het College: 

Zich nadrukkelijk te beroepen op strijd met het openbaar belang indien het 

informatie weigert te verstrekken aan een of meer leden op basis van artikel 169, 
derde lid, van de Gemeentewet. 

Als informatie aan een of meer leden niet direct of niet volledig wordt verstrekt, de 
reden daarvan toe te lichten aan het betreffende lid/ leden en aan de 
Gemeenteraad. 

Motie 3 wordt aangenomen met 15 stemmen voor (VVD, GrL 2 leden, CDA, D66, 
PvdA, VDB) en 2 stemmen tegen (LB, GrL Faber). 

VDB dient een motie in (kenmerk 4, Corsanummer 2019003864) met als dictum: 

Verzoekt het College: 

Maatregelen te nemen om de ontwrichtende en kostenverhogende gevolgen van 

ongerechtvaardigde verzoeken om inlichtingen op basis van artikel 169 van de 
Gemeentewet tegen te gaan, met, zo nodig, op basis van concrete verzoeken 

gebaseerde, gestandaardiseerde maar wel gemotiveerde besluiten. 

Meerdere fracties geven aan dit onderwerp graag te willen bespreken in de 
werkgroep bestuurlijke vernieuwing. 
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Motie 4 wordt aangenomen met 9 stemmen voor (VVD, CDA, VDB) en 8 stemmen 
tegen (GrL, D66, PvdA, LB). 

VDB dient een motie in (kenmerk 5, Corsanummer 2019003865) met als dictum: 

Verzoekt de raad: 

Een maximering van het aantal vragen per fractie per maand aan te brengen in Het 
Reglement van Orde, 

Deze maximering op enigerlei wijze te koppelen aan de grootte van de fractie. 

Motie 5 wordt ingetrokken en niet in stemming gebracht. Afgesproken wordt dat de 
motie wordt betrokken bij C50, de brief over het aantal raadsvragen die wordt 
geagendeerd in de volgende vergadercyclus. 

VDB en GrL dienen een motie in (kenmerk 6, Corsanummer 2019003866) met als 
dictum: 

Verzoekt het College: 

Te verzekeren dat in alle dorpskernen van onze gemeente een papieren versie van 

de gemeentelijke bekendmakingen verkrijgbaar is. 

Gemeentelijke bekendmakingen per post, te versturen aan inwoners die daarom 

vragen. 

In 2020 de wijze van de gemeentelijke bekendmakingen te evalueren en aan de 

Gemeenteraad voor te leggen ter besluitvorming. 

Motie 6 wordt unaniem aangenomen door de raad. 

19. Sluiting 

De voorzitter dankt de aanwezigen en sluit de vergadering om 22.35 uur. 


